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l.W związku z podniesieniem opłat o 50% za odpady komunalne od 
Olstycznia 2018 roku mieszkańcy uważają iż przyjęte zasady opłat są 
krzywdzące dla gospodarstw jedno ,dwu i trzy osobowych.
Na sesji 14 grudnia 2017 roku zasugerowałam w swojej wypowiedzi 
możliwość ulgi dla rodzin wielodzietnych zgodnie z ogólnopolską Kartą 
Dużej Rodziny .Taka ulga w sytuacji 50% podwyżek umożliwiłaby 
zmniejszenie stawek za wywóz odpadów dla w/w gospodarstw i w miarę 
sprawiedliwe obciążenie mieszkańców gminy.

Czy w świetle istniejących przepisów prawa rada gminy może wprowadzić 
ulgi w opłacie za wywóz śmieci dla rodzin wielodzietnych jako decyzji 
własnej?.

2.Szkoła Podstawowa w Książnicach w myśl reformy staje się szkołą 
ośmioklasową. Będzie to jedyna szkoła w gminie nie posiadająca sali 
gimnastycznej. Uczęszczają do nie dzieci z trzech miejscowości naszej 
gminy.
Celem wielu programów i konkursów jest wsparcie zadań inwestycyjnych 
ogólnodostępnych umożliwiających masowe uprawianie sportu bez wpływu 
czynników demograficznych szkoły.

Proszę o wyjaśnienie kwestii pozostających w kręgu zainteresowania 
mieszkańców wiosek stanowiących obwód szkolny Szkoły Podstawowej w 
Książnicach w zakresie budowy Sali gimnastycznej ogólnodostępnej przy 
szkole.

Czy gmina zamierza, jeżeli tak to i w jakim okresie czasu przygotować 
projekt i wszelkie potrzebne dokumenty tak, aby można byłoby starać się 
o dofinansowanie dla tego zadania z różnych źródeł?
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